
福利事務委員會

2020 年 7 月 13 日會議 
聽取相關團體就「特殊需要信託」的意見

卓新力量意見書

卓新立場:  我們的事  我們要參與 
資訊要通達  要有合格、有質素的簡易圖文資訊

政策、措施、服務要按「聯合國殘疾人公約」去計劃、執行、檢討

1. 我們的事  我們要參與

讚:  可行性研究小組有自閉特色成員代表、自選助理，

代表我們發言和俾意見

  問:  1) 「特殊需要信託」辦事處有冇管理委員會 ?  
   如有, 請提供成員名單，管理委員一定要有受益人代表 ! 

 「特殊需要信託」檢討，我哋一定要有份 ! 

2) 照顧計劃要有簡易圖文版俾我哋，等我哋早 D 知道,

再同父母商量，請問幾時可以收到 ?

3) 信託啟動後, 我要有份按我的生活需要、愛好和意願，

修改照顧計劃，因為人和世界日日變 ? !
現在計劃都冇講，請問我可以點做 ?

4) 如果我不滿意受託照顧者或機構, 可以同邊個講?

5) 「特殊需要信託」辦事處有最大權力,考慮我嘅最大利益,

去換我嘅照顧者或機構，請問有冇規定社署社工一定要

同我解釋、商量，參考我的愛好和意願先決定呢 ? 

6) 辦事處社工識唔識「聯合國殘疾人權利公約」

和支援決策技巧 ?

最好有第三倡議人支援和保障我的權益 !
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2. 開會/宣傳: 資訊要通達 
讚:  有搞簡介會，有易明簡報，有圖文簡易單張，  

亦曾有搞簡介會俾我哋智障受益人 
 

評: 1)  開會資料/文件又冇簡易圖文版，資訊唔通達，  
 

2)  嚴正聲明:  我哋要的是簡易圖文版!!!  唔係圖文簡易 
政府做的圖文簡易單張，即使做到第二版有修訂， 

仍然唔夠專業，可能因為唔識做 簡易圖文版! 
評語見附件 

   
3)  張簡易單張個受益人畫到似學生返學咁，  

反映辦事處及單張製作人仍然當我們係細路, 唔尊重我哋 
 

  問:  1)  製作簡易圖文單張有沒有揾智障人士審稿 ? 
 

2)  辦事處由開辦以來，搞咗幾多場專俾智障/唐氏/自閉特色 
受益人的簡介會 ? 

 

聲明:  如果要揾智智障/唐氏/自閉特色人士協助做宣傳， 
        一定要當事人明白乜嘢係「特殊需要信託」, 
        唔好要我哋做活動佈景板、讀對白機器 

 

2.1 突發事件: 照顧計劃冇講，可以點做? 
2.2  受益人俾警察拉、要保釋、要打官司, 要用錢 
2.3 受益人結婚、生子 
 
最後 卓新力量對現在的「特殊需要信託」是失望的: 
因為規劃冇按「聯合國殘疾人權利公約」去修改影響我們理財的法律 
祗是考慮富有家長/家庭的要求 !  
 
要盡快檢討: 因為我們有權按我的生活需要、愛好和意願修改照顧計劃， 
要有簡易圖文資訊、支援決策和第三倡議人，要用「公約」原則改法例 ! 
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